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109. sjednica Izvršnog odbora 
 

Z A P I S N I K 
 

 
Sjednica je održana u petak 3. lipnja 2022. godine u Zagrebu, Ribnjak 2, 

s početkom u 19:00 sati. 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: 

1. Tomislav Kaniški, predsjednik Saveza 

2. Frane Marković, dopredsjednik Saveza 

3. Vedran Bijelić, član Izvršnog odbora Saveza 

4. Damir Gobec, član Izvršnog odbora Saveza 

5. Ivan Šeperić-Grdiša, član Izvršnog odbora Saveza 

6. Dario Štambuk, član Izvršnog odbora Saveza 

 

Odsutni članovi: 

7. Jasminka Cindrić Perković, članica Izvršnog odbora Saveza 

 

Ostali prisutni:   

1. Matija Razum, voditelj reprezentacija 

2. Karlo Gobec, tajnik Saveza i zapisničar 

 

Konstatira se da je na početku 109. sjednice IO-a, dana 3. lipnja 2022. 

godine nazočno 6 članova s pravom glasa, što je dovoljno za donošenje 

pravovaljanih odluka.   

 
Predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje Zapisnika sa 108. sjednice IO-a 

3. Tečaj za kontrolore natjecanja 

4. Reprezentacije 

a. Orijentacijsko trčanje - AAOC i JWOC 

5. Razno 

  



1. Usvajanje dnevnog reda 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 

 

2. Usvajanje Zapisnika sa 108. sjednice IO-a 

Članovi IO-a jednoglasno su prihvatili Zapisnik 108. sjednice IO-a od  

23. svibnja 2022. godine. 

3. Tečaj za kontrolore natjecanja 

U subotu 19. ožujka  i 9. travnja 2022. g. su u prostorijama Saveza, Ribnjak 2,  

održani završni ispiti za kontrolore O-natjecanja. 

Nakon odslušanih predavanja, uspješno položenog terenskog i pismenog ispita, 

kontrolori Hrvatskog orijentacijskog saveza postali su: 

1. Goran Vodopija - OK Kapela 

2. Ivan Bublić - OK Kapela 

3. Luka Filetin - OK Kapela 

4. Lobel Horvat - OK Maksimir 

5. Siniša Lah - OK Varaždin 

6. Maja Cvitković - OK Vihor 

Krajem godine će se provjeriti koji kontrolori, navedeni u Pravilniku za 

Orijentacijska natjecanja, su u prošle četiri godine kontrolirali ili organizirali 

orijentacijska natjecanja te će se sukladno tome produžiti njihov status. 

4. Reprezentacije 

Orijentacijsko trčanje - AAOC i JWOC 

Članovi IO jednoglasno su prihvatili izjavu Matije Razuma o odustajanju Matjaža 

Štanfela za nastup na AAOC-u u Njemačkoj. OK Sova nije za ovu godinu platio 

članarinu te Matjaž Štanfel kao njihov član ne može biti registriran. Matjaž Štanfel 

je, za sada, odbio mogućnost registracije za drugi, aktivni, klub.  

Na traženje OK Vihor i člana IO Damira Gobeca, voditelj reprezentacije Matija 

Razum usmeno je pojasnio postupak izbora kandidata za JWOC:  

 Jakov Lesjak (OK Japetić) sudjelovao je na svim akcijama reprezentacije. 

Priznata mu je norma za mlađe juniore postignuta na natjecanju Hrvatskog 

atletskog saveza 19. veljače o.g. Na prva tri natjecanja za Kup Hrvatske 

ostvario je tri pobjede u kategoriji M20.  

 Jan Gobec (OK Vihor) e-poštom je na početku sezone obavijestio voditelja 

reprezentacije da je krajem prošle sezone zadobio tešku povredu ligamenata 

koja se nastavila na povredu koju je zadobio godinu dana ranije. Na 

zajedničkim pripremama, odnosno radu reprezentacije, nije sudjelovao. OK 

Vihor je 5. svibnja uputio IO zamolbu za izuzeća od atletske norme. 



Sudjelovao je krajem travnja i početkom svibnja na svim utrkama Kupa 

Hrvatske. Na prvoj utrci je imao relativno veliki zaostatak za prvoplasiranim. 

Na drugoj i trećoj utrci osvojio je 85 odnosno 71 bod. Na natjecanjima 

ostvaruje bolja vremena po (min/km) od Jakova Lesjaka, međutim Matija 

Razum smatra da to nije dovoljni argument da je bolji natjecatelj.   

Troškove nastupa direktor reprezentacije Vedran Bijelić još nije sačinio, ali bi 

troškovi za dva natjecatelja i voditelja trebala biti unutar odobrenih 18.450 

kn. 

Damir Gobec obrazložio je prijedlog zašto bi Jan Gobec trebao ići na JWOC: 

 Jan Gobec provodi oporavak i rehabilitaciju sukladno uputama ortopeda. Za 

povredu postoji medicinska dokumentacija. Redovito trenira i sudjeluje na 

svim šumskim natjecanjima te je spreman za nastupe u srpnju i kolovozu na 

JWOC-u i SEEOC-u. Direktor i voditelj reprezentacije na vrijeme su 

obaviješteni o tijeku njegove rehabilitacije. Jan Gobec je zadnju godinu junior 

te se u seniorskoj kategoriji priprema za duge staze kakve se očekuju na 

juniorskom svjetskom prvenstvu. Nastupio je na stotinjak međunarodnih 

natjecanja. Uspoređujući ga s odličnim atletičarom, ali relativno neiskusnim 

orijentacistom Jakovom Lesjakom koji je sa orijentacijom počeo prije dvije 

godine i ima samo nekoliko međunarodnih nastupa. Također, Jakov Lesjak je 

prvu godinu (mlađi) junior, te pred sobom ima još tri godine nastupa kao 

junior. Na temelju toga Damir Gobec predlaže da u interesu orijentacijskog 

sporta uz Paulu Pavlin, nastupe dva juniora. Neznatni dodatni troškovi, koji 

prelaze okvire mogućnosti financiranja Saveza, raspodijelili bi se na tri 

natjecatelja, što bi okvirno iznosilo 300€ dodatnih troškova po natjecatelju.   

Nakon diskusije sačinjena su tri prijedloga o kojima se glasalo: 

1.) Na JWOC, uz voditelja, idu Jakov Lesjak i Paula Pavlin 

Za prvi prijedlog glasalo je 4 ZA (Štambuk, Marković, Bijelić, Šeperić -

Grdiša), 1 SUZDRŽAN (Kaniški), 1 PROTIV (Gobec D.) 

2.) Na JWOC, uz voditelja, idu Jakov Lesjak, Jan Gobec i Paula Pavlin, uz djelomično  

     samofinanciranje sportaša. 

Za drugi prijedlog glasalo je 1 ZA (Gobec D.), 2 SUZDRŽANA (Kaniški, 

Šeperić -Grdiša), 3 PROTIV (Štambuk, Marković, Bijelić) 

3.) Na JWOC, uz voditelja, idu Jan Gobec i Paula Pavlin 

Za treći prijedlog glasalo je 1 ZA (Gobec D.), 5 PROTIV (Štambuk, Marković, 

Bijelić, Kaniški, Šeperić -Grdiša) 

Damir Gobec napustio je sjednicu (20.05 sati) 

5. Razno 

 Dopis Vedrana Bijelića, direktora reprezentacija, e-poštom od 1. svibnja 

2022.g: 



Članovi Izvršnog odbora raspravljali su o dopisu. Damir Gobec nije prisutan 

te će se tražiti očitovanje Damira Gobeca o navedenom događaju. 

Savez mora zaštiti svoje institucije, svako neprimjereno ponašanje prema 

tijelima upravljanja Saveza, stručnim radnim tijelima i općenito članovima 

Saveza ubuduće će se hitno sankcionirati. Savez ima nultu toleranciju prema 

svim vrstama nasilja i neprimjerenog ponašanja te će ubuduće tako i 

postupati. 

Članovi IO konstatiraju da sukladno članku 53. Pravilnika o stegovnoj 

odgovornosti, svaka prijava za nesportsko ponašanje mora biti u roku od 30 

dana u pismenom obliku upućena Sudu časti koji tada postupa sukladno 

svome Poslovniku i Pravilniku.   

 Hrvatski orijentacijski saveza uputit će dopis OK Ris, kojim kao krovna 

organizacija orijentacijskog sporta u Hrvatskoj, zahtjeva od OK Ris da se 

Otvoreno prvenstvo Hrvatske - Croatia Open preimenuje.  Navedeni naziv 

smije se koristiti samo uz pismeno odobrenje Saveza.  

Sjednica je završila u 20:20 sati. 

 

 

 
Zapisnik vodio: 

  Karlo Gobec 

Hrvatski orijentacijski savez 
 

predsjednik 

Tomislav Kaniški 

 


